
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. március 10-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal:  Garaj Dániel jegyző, 
     Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
     Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné 
képviselő Asszonyt és Ujváry Ferenc képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
 
Napirend:  
 
1. ÁMK igazgatói állás pályáztatása 

Előadó: jegyző 
 
2. Intézmények átszervezése 

Előadó: polgármester 
 
3. 2007. évi költségvetés módosítása 

Előadó: polgármester 
 
4. Indítványok, javaslatok 

a.) Szeméttelep rekultivációs pályázata 
b.) Ózd Kistérség Társulási Megállapodás módosítása 
c.) Ingatlanok tulajdonjogának rendezése 
d.) Határozat kijavítása 
e.) Szervezetek támogatása 
f.) Ápolási díj megszüntetése (zárt ülés) 

 
Hajdu Gábor: Péter kérlek, hogy tájékoztasd azokat, akiket magnóra veszel, hogy kiket, 
milyen célból veszel fel. Nem suttyomban kellene csinálni. Illik bejelenteni, hogy mindenki 
tisztában legyen vele. 
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Elekes Péter: Ez bejelentési kötelezettséggel nem jár tudtommal, nem törvénytelen amit 
csinálok. Nem tiltja senki, semmi sem. Saját célra készítem a felvételt. Sok problémám volt 
eddig, több jegyzőkönyvvel is volt problémám, ezek elkerülése  végett csinálom 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: ÁMK igazgatói állás pályáztatása 
 
Garaj Dániel: A napirendi ponttal kapcsolatos írásos anyag kiment, azt mindenki 
áttanulmányozhatta. 
 
Tóth Csabáné: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
17/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: ÁMK igazgatói állás pályázat kiírása 
 
Képviselő-testület pályázatot ír ki az ÁMK igazgatói állás betöltésére. A pályázati felhívást az 
Oktatási Minisztérium hivatalos lapjában kell közzétenni az alábbi feltételekkel: 
 
- Munkahely és beosztás: Altalános Művelődési Központ 3654 Bánréve, Kossuth L. u. 22. 

ÁMK igazgató 
- Beosztásra történő megbízás időtartama: 5 év 
- A megbízás kezdő napja és megszűnésének időpontja: 2008. 08. 01. – 2013. 07. 31. 
- Megbízás feltétele: felsőfokú pedagógiai végzettség. Előnyt jelent: egyetemi végzettség, 

ÁMK vezetésében szerzett gyakorlat, pedagógiai szakvizsga,  
- Vezetői megbízáshoz előírt feltételeket kiegészítő  feltételek: legalább 5 év szakmai 

gyakorlat 
- Beosztáshoz kapcsolódó juttatások: pótlék, stb. Ktv. szerint, egyéb juttatás: étkezési 

hozzájárulás, stb. 
- Pályázat benyújtásának formája, tartalmi követelményei: szakmai önéletrajz, nevelési, 

művelődési program, intézményvezetői elképzelés,  
- Pályázat benyújtásának határideje: az Oktatási Közlönyben történő megjelenéstől 

számított 30 nap.  
- Pályázat benyújtásának helye: Polgármesteri Hivatal jegyzője 3654 Bánréve, Kossuth L. 

u. 24.  
- Pályázat elbírálásának határideje: A benyújtási határidőt követő 60 nap. 
 
2. napirendi pont: Intézmények átszervezése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az írásos anyag kiment. Megkérem a Kulturális és 
Szociális Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Tóth Csabáné: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Virág Imréné: Mit jelent a jelentős anyagi megtakarítás? 
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Tóth Csabáné: Az előző bizottsági ülésünkön a Polgármester Úr is részt vett, ott ő úgy 
terjesztette elő a napirendet, hogy a beszervezett intézmény vezetőt ettől a változástól függően 
ne érje anyagi hátrány. Az vezetői pótlék nem csökken. Jelentős költségvonzata, megtakarítás 
a változásból nem ered. 
 
Virág Imréné: Anyagilag ez mit jelent? 
 
Tóth Csabáné: Ezt nem vizsgáltuk konkrétan a bizottsággal.  
 
Virág Imréné: Pontos számokat kérek. 
 
Vass András: Összegről nem volt szó. 
 
Ujváryné Szabó Erika: Ez éves szinten körülbelül 200.000,-Ft. 
 
Hajdu Gábor: Azzal, hogy az ÁMK-ba beolvad az óvoda, megtakarítás semmi nincs. Nem is 
tervezünk ebből kifolyólag, és ahol ez a szervezeti változás megtörtént így, ott sehol nem is 
csináltak olyat, hogy elvettek volna a beolvadt intézmény vezetőjének a béréből. Marad azon 
a béren, amin addig is volt.  
 
Virág Imréné: Ki javasolta ezt és miért? 
 
Hajdu Gábor: Ami nálunk jelenleg ÁMK-ként működik, az nem ÁMK. Ennyi gyerekre és 
ennyi feladatra ez nem az. Ezt a szakértő is elmondta. Ózdon Malinkó Úréknak is az a 
véleményük, hogy vagy legyen külön iskola és óvoda, vagy ha ÁMK-ról beszélünk, akkor 
egy intézmény legyen az egész. Az, hogy az ÁMK-ba nincs benne az óvoda, ez sikít. Ránk 
van bízva, hogy milyen döntés születik, maradhat így is tulajdonképpen, mert a törvénynek 
megfelel. A  bökkenő csak annyi, hogy pl. 0,2 pont miatt került tartalékos listára a szennyvíz 
pályázatunk is.  Most kívánunk pályázni az iskolai tanterem bővítésre, színpadra, stb. Ezek 
már mind EU-s pályázatok, úgy pontozzák. A szakértőnek nem fér a fejébe, hogy miért nincs 
az óvoda is az ÁMK-ba, vagy miért ÁMK az intézmény, nem csak óvoda és iskola. 
Lehetséges, hogy az elkövetkezendőkben ezen megy el egy-egy pályázatunk. Az is 
lehetséges, hogy a jövőben pályázat alkalmával vissza kell majd térnünk erre ismét. 
 
Elekes Péter: Sajópüspöki ide tartozik, mégis tőle függetlenül döntünk a témában? 
 
Hajdu Gábor: Velük is el kell fogadtatni ezt a döntést. 
 
Garaj Dániel: A társulási megállapodás szerint az előkészítés, a pályázat kiírás Bánréve 
feladata, az igazgatói kinevezés közös döntés kell, hogy legyen. 
 
Elekes Péter: Ez a konkrét válasz a kérdésemre. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

18/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Intézmények átszervezése 
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Képviselő-testület azzal ért egyet, hogy a nevelési és oktatási intézmények jelenlegi  
formában működjenek tovább. 

 
3. napirendi pont: 2007. évi költségvetés módosítása 
 
Hajdu Gábor: A zárást a holnapi napon kell vinni a MÁK-ba, ezért szükséges néhány 
módosítást eszközölni a költségvetésen. 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Révay István: A normatív 989.000,-Ft volt, ezt csak az iskola dologijára tettétek át? 
 
Garaj Dániel: Úgy gondoltuk, hogy az óvodánál nem kell, az iskolánál inkább. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 2/2008. (III.10.) rendeletét a 2007. évi 
költségvetés módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 2008. március 10-én kihirdetésre került.  
 
4.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Szeméttelep rekultivációs pályázata 
 
Hajdu Gábor: Az előzőekben már említettem, hogy előkészítés alatt van a szeméttelep 
rekultiváció. Ez EU-s pályázat. Csak úgy van lehetőség, hogy több kis falu összeáll 
önkormányzati társulásnak. 10-20 falu kell. Az AVE Miskolc céggel már több ülésen  vettünk 
részt, ők segítik, koordinálják a pályázatot. Az anyag a meghívó mellékleteként kiment, 
mindenki megismerhette. Sok olyan kis település van, aki már parkosított a régi 
szeméttelepének a helyén, így ők nem jöttek el ezekre a tárgyalásokra. Kiderült, hogy az nem 
megfelelő, nekik is pályázniuk kell a társulás keretén belül. Ez a  dolog 2002-ben volt 
felmérve, akkor ezek a települések is szerepeltek a felmérésen. A rekultivációra 100% Uniós 
pénz nyerhető, nulla forint önerővel. Az előkészítésre 85% támogatás van, ehhez kell önerőt 
biztosítani, azt még nem tudjuk, hogy ez pontosan mennyi lesz. Ha pl. 1 milliárdos a pályázat 
és 10 településre vesszük, akkor 60 millió jut egyre, ennek a 90%-a nyerhető, így tehát a 10% 
jut 10 településre. Erre  van betervezve nálunk a 2 millió forint. Már Péter is kérdezte ezt 
korábban. Ahol nincs pénz, ott a háttérből próbál segíteni az AVE. Erre  van törvényes 
lehetőség, külön megállapodás szerint, díj, stb. Egy önálló társulatot hoznak létre a 
települések, és a háttérből ők segítik a munkát. Arról kellene most dönteni, hogy a társulat 
álljon fel. Problémát jelent nagyon sok helyen, hogy nem önkormányzati tulajdonban vannak 
a területek. Amennyiben nem tudják rendezni, úgy kiesnek ebből a lehetőségből, és a 
későbbiekben saját pénzen kell megoldani, ami szinte lehetetlen. Nálunk már esett róla szó, 
hogy egy cserével megoldjuk, így az egyik fele az önkormányzaté lesz, a másik az államé, így 
minden rendben lesz, mehet a dolog, illetve egy 1000 m2-es területet meg kell vásárolnunk, 
erről döntés  fog születni. Jegyző Úr is azt mondta erre a határozati javaslatra, hogy elég 
gyenge, de egyenlőre ennyit kell elfogadni.  
 
Garaj Dániel: Hogy a rekultiváció mit is fog jelenteni, azt még nem tudjuk. Az is 
elképzelhető, hogy ott marad a szemét és lefóliázzák, földelik, majd parkosítanak rajta, de az 
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is lehet, hogy elhordják az összeset. Ez mindenhol más és más. A szakhatósági mérnökök 
csinálják meg, és attól függ a költsége.  
 
Hajdu Gábor: A fontos, hogy álljon össze a dolog, hogy ki ne maradjunk. 
 
Elekes Péter: Már korábban is jeleztem az aggályaimat. A cserével odaadod a területet amíg 
rekultiválják, utána pedig visszaveszed rekultiválva. 
 
Hajdu Gábor: Én javaslom, hogy neked adjuk át. Tehát, nekem ott gyep, rét van, és a 
rekultiválás után gyep, rétet kapok vissza. Tulajdonképpen az én gyep, rétemet használja az 
önkormányzat, és én történetesen nem kérek érte semmit. Az ott a földemen a falu szemete. A 
terület úgy lett az enyém, hogy az anyósomé volt, tőle  vettem meg. Ez egy 3000m2-es legelő, 
ahol legelhetne a lovam, ha nem lenne rajta a szemét. Az a baj, hogy te más dologról beszélsz. 
Máshol mindenhol könyörögnek, hogy adja oda a tulajdonos a területet,  mert később nekik 
kell majd kifizetni, és nem lesz rá támogatás. Te rossz irányból közelíted meg ezt a dolgot. 
Próbáld megérteni és másokkal is megértetni, akivel erről beszélsz, hogy ezen én nem akarok 
hasznot húzni.  
 
Elekes Péter: Nem kell ezt nekem senkivel megbeszélnem. Akié a terület, azé a szemét. 
 
Hajdu Gábor: A törvény azt mondja, hogy Hajdu Gábornak kell rekultiválni. A törvényben az 
is benne van, hogy ha a korábbi használó megvan, - ami esetünkben az önkormányzat - akkor 
visszaszáll a korábbi használóra, azaz az önkormányzatra. Az korábban kijelölt szeméttelep 
volt. A TSZ-é volt, aki odaadta kárpótlásba és az a rész az anyósomnak jutott, az övé lett.  
 
Tóth Csabáné: Úgy tudom, hogy a jogi dolgokkal Jegyző Úr nagyon jól tiszában van. 
Amennyiben véleménye szerint ez a csere dolog jogilag rendben van, úgy javaslom, hogy 
szavazzuk meg és nyújtsuk be a pályázatot. 
 
Révay István: A Kossuth L. utca végén lévő régi szeméttelep a kárpótlás kapcsán a Kruppa 
Ernő tulajdona lett. Nem lehetne-e egyúttal és egyidőben azt is rekultiválni? 
 
Garaj Dániel: Az önkormányzat tulajdonát képező külterületi föld ingatlan, úgyanúgy mint ha 
magánemberé volna cserélhető, adható, vehető. Annak idején a 80-as években rendezni 
szerettük volna annak a területnek a sorsát. A kárpótlási bizottságban is benne voltunk, de 
nem adtak időt, nem tudtuk rendezni a sorsát a területnek. Ez egyébként az egész országban 
így volt akkor. Ez a csere dolog teljesen jogszerű. Ha a rekultiváció után 5, vagy 10 év múlva, 
ha letelik az az idő, akkor az mondja, hogy visszacseréli, akkor az övé lesz a terület. Szemét 
ott már nem lesz. Akadálya ennek a dolognak nincs. Jogilag is, földvédelmi szempontból is és 
az Aggteleki Nemzeti Park részéről is redben van így. Ha nem cseréljük el, akkor a 
későbbiekben be kell adni egyedül, és akkor nem fogjuk tudni megoldani.  
 
Ujváry Ferenc: Lehet tudni, hogy hány m2 terület ez? 
 
Garaj Dániel: 7400 m2 körül. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
ellen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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19/2008. (III.10.). számú Határozat 
 
Tárgy: Szeméttelep rekultivációs pályázata 

 
1. Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja és 

támogatja a helyi hulladéklerakó rekultivációját. 
 
2. Az önkormányzat a hulladáklerakó rekultivációját a pályázati 
lehetőségtől függően, erre a célra létrejövő Társulás formájában kívánja 
megoldani. 
Az önkormányzatok társulásairól szóló külön jogszabály alapján, a 
helyi hulladéklerakó rekultivációjára vonatkozó térségi társulásba, az 
önkormányzat belépni szándékozik. 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 
 

20/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Szeméttelep rekultivációs pályázata 

 
1. Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja és 

támogatja a helyi hulladéklerakó rekultivációját. 
 
2. Az önkormányzat a vonatkozó jogszabályokra tekikntettel a 

megvalósításra kiírt pályázati lehetőséget igénybe veszi, és annak 
feltételeit elfogadja: 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 
b./ Ózd Kistérség Társulási Megállapodás módosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az írásos anyag a meghívó mellékleteként 
kiküldésre került. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 
21/2008. (III.10.) számú határozat 
 
Tárgy: Ózd Kistérség Társulási Megállapodás módosítása 
 
Bánréve Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyúpelőterjesztést megtárgyalta és 
az alábbi határozatot hozza: 
 
1. Az Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának VII. fejezet „A 

pénzügyi alap forrásai” alfejezet 1. Pont b./ pontja az alábbiak szerint módosul és a 
következő c./ ponttal egészül ki: 
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„B./ A feladat ellátási költségek Társulási Tanács által megállapított összege. Az egyes 
feladatokhoz kapcsolódó befizetések esedékességének időpontját a Társulási Tanács a 
mindenkori költségvetést elfogadó határozatában állapítja meg. 
 
c./ Amennyiben az a./ és b./ pontokban megjelölt fizetési kötelezettségeket a társult 
települések a fizetési határidőt követő 30 napon belül sem teljesítik, a Társulás azonnali 
beszedési megbízás benyújtására jogosult. Az inkasszó eljárás eredménytelensége esetén 
ennek tényéről a Társulás Elnöke a soron következő Társulási Tanács ülésen beszámol. A 
további intézkedésekről a Társulási Tanács dönt. 
 
A társult települések az azonnali beszedési megbízásra vonatkozó nyilatkozatukat 2008. 
június 30. napjáig kötelesek megküldeni a Társulás részére. A számlavezető pénzintézet 
változása esetén a társult települések kötelesek 30 napon belül gondoskodni az új inkasszó 
nyilatkozat Társulás részére történő átadásáról.  
 
Amennyiben valamely társult település a megadott határnapig nem bocsátja rendelkezésre 
érvényes inkasszó nyilatkozatát, ennek tényéről a Társulás Elnöke a soron következő 
Társulási Tanács ülésen beszámol. A További intézkedésekről aTársulási Tanács dönt.” 
 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a társulási megállapodás 

módosításának aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő. értelemszerűen, a társulási megállapodás valamennyi települési önkormányzat 
Képviselő-testülete által történő elfogadásáig. 
 
 
c./ Ingatlanok tulajdonjogának rendezése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az írásos anyag a meghívó mellékleteként 
kiküldésre került. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
22/2008.  (III.10.) számú Határozat 

 
Tárgy: Ingatlanok tulajdonjogának rendezése 
 
a./  
 
Képviselő-testület térítésmentesen átveszi a végelszámolás alatt lévő Sajóvölgye MG. 
Általános Szövetkezet Sajópüspöki tulajdonát képező bánrévei alábbi ingatlanokat: 
 
- 05 Hrsz., 7048 m2 terület, árok (a labdarúgó pálya mögötti részen), 
- 024/1 Hrsz., 1080 m2 terület, út (a vasút mellett szlovákia felé), 
- 037 Hrsz., 5781 m2 terület, út (a volt nyárfa-sor mellett), 
- 039 Hrsz., 1792 m2 terület, út (a fenti folytatása a gáton belül), 
- 056 Hrsz., 1757 m2 terület, út (kispáston a kertek alatt), 
- 058 Hrsz., 1276 m2 terület, árok (a főút mellett), 
- 064/1 Hrsz., 438 m2 terület, árok (a főút mellett), 
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- 065/7 Hrsz., 3902 m2 terület, út (a reptér szélén a szeméttelepnél). 
 
b./ 
 
Képviselő-testület vételi ajánlatot tesz a bánrévei 024/9 Hrsz-ú 5346 m2 területű, mocsár, 
szemétlerakó megnevezésű ingatlanra, mely a  valóságban Bánréve, Kossuth L. utca végén 
lévő szeméttelep. 
 
A Képviselő-testület a fenti ingatlanért 15.000,-Ft, azaz Tizenötezer forint vételárat ajánl fel. 
Képviselő-testület vállalja az ingatlanok térítésmentes átvételével, illetve az adás-vétellel 
kapcsolatos költségeket. 
 
Fentiek alapján a szerződések megköthetők, aláírhatóak. 
 
Határidő: folyamatos és május 31. 
Felelős: polgármester és jegyző 
 
 
d./ Határozat kijavítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az írásos anyag a meghívó mellékleteként 
kiküldésre került. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

23/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Határozat kijavítása 

 
Képviselő-testület a 8/2008. (II.13.) számú határozat c./ pontjában szereplő  
összeget 425.150,-Ft-ra javítja ki. 

 
 
e./ Szervezetek támogatása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság 
javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Naszádi Ferenc: A pénzügyi bizottság ülésén nem mindenki volt jelen, nem lehetne-e nekünk 
is ideadni ezeket a kérelmeket, amiről a döntés születni fog. 
 
Ujváry Ferenc: Készültem erre a kérdésre, tessék átadom Neked, nézd át őket.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 
 
24/2008. (III.10.) számú Határozat 
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Tárgy: Szervezetek támogatása 
 
a./  
10 igen 
 
Képviselő-testület a támogatott szervezetek 2007. évi támogatásának elszámolását elfogadja. 
 
7 igen, 3 tartózkodás 
 
b./  
Képviselő-testület a szervezetek támogatására az alábbi összegeket biztosítja: 
 
-  Római Katolikus Egyház    150.000,-Ft 
- Református Egyház     150.000,-Ft 
- Bánrévei Polgárőr Egyesület   150.000,-Ft 
- Mozgáskorlátozottak Egyesülete     50.000,-Ft 
- Vöröskereszt Szervezet       50.000,-Ft 
- Vasutas Természetjárók Baráti Köre Bánréve  50.000,-Ft 
- Idősek Klubja Bánréve     50.000,-Ft 
 
c./  
Képviselő-testület a fenti szervezetek természetbeni támogatását (gépkocsi. használat, egyéb 
természetbeni munka) a korábbi döntésének megfelelően biztosítja. 
 
d./ 
Képviselő-testület a Cigány Kisebbségi Önkormányzat részére pályázat benyújtása esetén az 
önrészt biztosítja, amennyiben az a település érdekeit szolgálja. 
 
Határidő: folyamatos és december 31. 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
 
f./ Temető gondnok megbízása 
 
Hajdu Gábor: Január 01-jétől Borsányi Józsi bácsi nem kívánja ellátni a temető gondnoki 
feladatokat. Az egészségügyi állapotára való tekintettel nem tudja már csinálni. Négy éve 
segít neki a munkálatokban Lakó Sándor. Eddig az évben sajnos már 4, vagy 5 temetésre is 
sor került településünkön. Ezen idő alatt Lakó Sándor látta el ezt a feladatot. Javaslom a 
Képviselő-testületnek, hogy 2008. január 01-től ugyanazokkal a feltételekkel, ahogyan 
Borsányi Józsi bácsi volt foglalkoztatva, úgy Lakó Sándort bízzuk meg a temető gondnoki 
feladatok ellátásával.  
 
Ujváry Ferenc: Egyetértek a javaslattal. A pénzügyi bizottság ülésén is volt már szó róla.  
 
Révay István: Már a bizottsági ülésen is elmondtam, hogy a temető gondnoki beosztás 
munkaköri leírás tartalmazza a feladatokat. Feladatai többek között a temető kapujának 
nyitása, zárása, a munkálatok ellenőrzése, sírhely kijelölése, szemét elszállítása, stb. Ami nem 
a feladatai közé tartozik, és ebben a két egyház és sok ember is téved, az a ravatalozás. Ezt 
Lakó Sándor, úgy ahogy Józsi bácsitól látta, csinálja, holott ez nem tartozik a feladatai közé. 
Tulajdonképpen úgy pattant ki ez az egész, hogy az egyik egyház gondnoka kérte tőle temetés 
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után a terítő használatért a pénzt. Minden temetkezési vállalat elvégzi a ravatalozást is, persze 
plusz költségért. A köztudatban és a két egyháznál az él, hogy a temető gondnokának feladata 
a ravatalozás, de ez nem így van. A terítő használatért a pénzt az egyház képviselője a 
temetési költségbe tegye bele, ne a gondnokon kérje számon. Más településeken sehol nincs a 
környékünkön ez így, hogy a temető gondnoka végzi a ravatalozást. Támogatom Lakó Sándor 
kinevezését január 01-től. 
 
Ujváry Ferenc: Támogatom a javaslatot. Beszéltem a gondnokkal, semmi akadálya a 
kinevezésének. 
 
Virág Imréné: Volt-e Józsi bácsinak munkaköri leírása? 
 
Hajdu Gábor: Igen, munkaköri leírás van a temető gondnoki tisztségre. Ki is van téve. Ezzel 
Lakó Sándor is tisztában van. A munkaköri leírásban foglalt feladatok elvégzéséért adjuk azt 
a minimális díjazást amit Lakó Sándor kap. Józsi bácsi jószándékkal csinálta a ravatalozást is, 
és ki-ki fizetett neki ezért valamennyit. Azt nem tiltjuk meg, hogy ne csinálja a gondnok, de a 
feladatai közé ez nem tartozik, ezért mi nem adunk díjazást. Aki megkéri a gondnokot, hogy 
végezze a ravatalozást és ő vállalja, úgy megteheti, és fizessék ki a hozzátartozók az ezért járó 
díjat. Sajnos az idén már elég sok temetés volt, és sajnálatos módon olyan is volt, aki még 
csak meg sem köszönte Lakó Sándornak a fáradozásait. A református drapériát aki igénybe 
kívánja venni, úgy fizesse meg ennek az árát az egyháznak.  
 
Kozma Lászlóné: A ravatalozó takarítása legyen a gondnok feladata. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

25/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Temető gondnok megbízása 

 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a temető gondnoki feladatokat Lakó  
Sándor Bánréve, Szabadság u. 12. szám alatti lakos lássa el. Vele a megbízási  
szerződés 2008. január 01-re visszamenőleg megköthető.  

 
g./ Lakás bérbeadása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette Virág József putnoki lakos kérelmét, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
Javaslom, hogy június 30-ig adjuk ki kérelmezőnek a lakást, amennyiben igényt tart rá, 118,-
Ft/m2/hó bérleti díj fizetés ellenében. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

26/2008. (III.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Lakás bérbeadása 

 
Képviselő-testület bérbe adja a tulajdonát képező Bánréve, Kossuth L. u. 38.  
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szám alatt lévő komfort fokozatú lakását Virág József  Putnok, Serényi Béla út 
40. szám alatti lakos részére 2008. március 15-től 2008. június 30-ig.  

 
 
Tóth Csabáné: A bizottságunk ülésén is beszéltünk róla, hogy a GYEA Mindenki Ebédel 
pályázat keretében vállaltuk, hogy a kellő hűtő kapacitást biztosítjuk. Az eddigiekben száraz, 
vagy konzerv ételeket küldtek, de ezek most főtt ételek, kizacskózva, mint pl. paprikás 
krumpli, fasirt és krumplipüré, stb. Ezeknek az ételeknek feltétlenül kell a hűtő, így nem lehet 
tárolni őket hűtés nélkül, főleg amennyiben az idő is javulni fog. Megoldást kell rá találni. 
 
Hajdu Gábor: Upponyban kint van a hűtőláda, azt be fogjuk hozni onnan az iskolába. 
 
Bán János: Csak annak még a helyét is meg kell keresni az iskolában, ami elég nehéz. 
 
Révay István: Ha ez ilyen gond, akkor le kell mondani. 
 
Vass András: A konyhánál nem férne el? 
 
Garaj Dániel: A pályázatnál vállaltuk ennek a feltételnek a meglétét, hűtő van, csak a helyét 
kell megkeresni. 
 
Révay István: Ha ilyen kicsi az iskola, akkor ne fogadjon több gyermeket a környező 
településekről sem. 
 
Bán János: A Március 15-i ünnepség pénteken 11.00 órától  kerül megtartásra. 
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol ápolási díj megszüntetéséről és lakáscélú 
támogatás kérelem ügyében döntött.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József             Garaj Dániel    
     polgármester                             jegyző  
 
 
 
     
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
         Tóth Csabáné                             Ujváry Ferenc 
             képviselő                                                                 képviselő 

 11


	Tárgy: ÁMK igazgatói állás pályázat kiírása
	Tárgy: Intézmények átszervezése
	Tárgy: Szeméttelep rekultivációs pályázata
	Tárgy: Szeméttelep rekultivációs pályázata
	Tárgy: Határozat kijavítása
	Tárgy: Szervezetek támogatása


